
Definitief verslag Overleg Plan van Scholen van 15 juni 2005.            OPS 2005-03  
 
Aanwezig: 
Dhr. Mom ;                 VBS 
Dhr. Luth ;                  BPCO 
Dhr. Te Bos ;              VOS/ABB 
Mw. Fijen ;                  KBVO 
Dhr.v.d.Wende            IPO 
Dhr. Kaspersen;          OCW  
Dhr. Van Dijk;            CFI 
Dhr. Luinge;               CFI (secretaris) 
Dhr.Van der Weijden CFI 
Mw.Reijnen                  LNV 
 
Afwezig: Mw.IJssel (vakantie) 
 
1. Opening en mededelingen 
De heer Van Dijk deelt mee dat de heer Peters (unitmanager BVO) vandaag de vergadering 
niet zal voorzitten. De heer Van Dijk zal vandaag als voorzitter fungeren. 
 
2. Verslag OPS 20 april  
tekstueel en n.a.v. 
Blz.1 
De heer Van Dijk deelt mee dat bij de directe meting voor Ibn Ghaldoun voor Rotterdam, het 
aannamepercentage van 1% voor de omliggende gemeenten niet is meegenomen bij de 
prognose. De directe meting toonde op zich al voldoende potentieel aan. Ook bij de aanvraag 
evangelisch werd de stichtingsnorm al gehaald op basis van de directe meting en was het niet 
nodig om de omliggende gemeenten er bij te betrekken. 
 
Blz.3 
De heer Luth vraagt hoe een en ander verloopt met het vrijgeven van de Intrasectorale 
Programma’s. Hij vraagt of al bekend is wanneer het Koninklijk Besluit wordt gepubliceerd. 
Wanneer de regeling al per 1 augustus 2005 in werking treedt zijn alle aanvragen per 1 
augustus 2005 van de afgelopen aanvraagronde in feite overbodig geworden. De heer 
Kaspersen deelt mee dat de datum van de inwerkingtreding afhangt van de datum 
inwerkingtreding inrichtingsbesluit. De voorhangtermijn is begonnen, deze duurt vier weken 
en loopt begin juli af. 
 
3. Knelpunten aanvragen Plan van Scholen  
2006-90 Ibn Ghaldoun; Den Haag 
De heer Van Dijk deelt mee dat de gemeente Den Haag negatief heeft geadviseerd over de 
aanvraag met uitzondering van het onderdeel praktijkonderwijs. De heer Van der Wende deelt 
mee dat de provincie positief zal adviseren en dat de aanvraag vandaag in GS wordt 
besproken. De school heeft volgens de provincie een regionale functie. De provincie is het 
eens met de cijfers van de aanvrager. Mevrouw Fijen vraagt of de organisaties de 
berekeningen van de instelling kunnen krijgen. Mevrouw Fijen vindt het argument van de 
gemeente dat er een dekkend netwerk van islamitische basisscholen zou zijn niet correct. De 
heer Van der Weijden meldt dat uit de directe meting een belangstellingspercentage van 11,6 
% blijkt. De indirecte meting op basis van de belangstelling voor het basisonderwijs komt uit 
op 1,2 %.De aanvrager stelt dat dit grote verschil er juist op duidt dat er geen dekkend  
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netwerk is. De heer Van Dijk vult aan dat de aanvraag voor praktijkonderwijs niet voldoet aan 
de eisen voor een directe meting. De cijfers zijn te oud. In een gesprek met 
vertegenwoordigers van CFI en VO, heeft Ibn Ghaldoun aangegeven dat zij de aanvraag 
praktijkonderwijs in zou trekken. De heer Luth vraagt of OCenW vindt dat er een dekkend 
netwerk van islamitische basisscholen is. De heer Van Dijk antwoord dat OCenW daar nog 
geen utspraak over kan doen. Een en ander zal in de knelpuntennota worden opgenomen. De 
heer Te Bos vraagt hoe men toetst of er wel of niet een dekkend netwerk is. Hij zegt dat drie 
aanvragen voor nieuwe islamitische basisscholen voor Den Haag zijn afgewezen omdat de 
gemeente stelt dat de twee bestaande islamitische basisscholen een dekkend netwerk vormen. 
Wanneer een directe meting deugdelijk is uitgevoerd en de cijfers kloppen dan moet men 
volgens de regels in aanmerking komen voor goedkeuring. De heer Mom vindt de directe 
meting een goed instrument om de belangstelling te bepalen voor Islamitisch onderwijs omdat 
er volgens de heer Mom geen dekkend netwerk is. Mevrouw Fijen gelooft niet dat er sprake is 
van een regionale functie van de beoogde school gezien de afbakening van het 
voedingsgebied. De heer Luth is het daar mee eens. De Haagse markt is op zich al voldoende 
voor een Islamitische vo-school. De heer Van der Weijden deelt mee dat de heer Willemsz 
(vertegenwoordiger van Ibn Ghaldoun) afgelopen maandagavond nog cijfers heeft gemaild 
over de verdeling per schoolsoort.  
 
2006-94 Magical education Breda 
De heer Van der Wende deelt mee dat de school heeft overlegd met alle vo scholen in Breda. 
Men is ver gevorderd met de gesprekken en deze aanvraag doorkruist deze gesprekken. De 
provincie is daar niet blij mee maar is in principe wel positief. De provincie ziet geen 
problemen voor het havo en het vwo. De provincie staat negatief tegenover de aanvraag voor 
mavo omdat er al voldoende AB mavo is in de regio Breda/Oosterhout. Het formele advies 
van de provincie komt over twee tot drie weken. De heer Van Dijk deelt mee dat CFI tot 
dezelfde conclusies komt als de provincie en wacht het advies van de provincie af.   
De heer Mom stoort zich eraan dat sommige provincies erg laat adviseren en vraagt zich af de 
provincies de zaken wel serieus nemen. De heer Luth sluit zich bij de opmerkingen van de 
heer Mom aan. De heer Luth vind dat sommige provincies veel te lang wachten met adviseren 
terwijl er toch met elkaar termijnen zijn afgesproken. De heer Mom verzoekt de heer van der 
Wende deze opmerkingen mee te nemen naar het IPO. De heer Van der Wende zegt dit toe. 
 
2006-113 Stichting Samenwerkingsschool IJburg 
Deze aanvraag is niet in behandeling genomen. 
 
2006-115 Cosmicus; Amsterdam; Rotterdam; Nijmegen 
De adviezen van de gemeenten en provincies zijn voor zowel Amsterdam, Nijmegen als 
Rotterdam negatief. De heer Mom merkt op dat helaas de aanvragen niet aan de 
stichtingsnormen voldoen. Er is voldoende AB onderwijs in de betreffende regio’s. De 
gemeenten en de provincies onderschrijven het onderwijskundige concept van de aanvrager. 
De heer Mom zegt dat de kansen om een concept als dit binnen de bestaande richtingen te 
realiseren niet goed zijn omdat er op de meest plaatsen al een dekkend netwerk van 
voorzieningen is. De heer Mom vindt dat jammer. Hij vindt dat een goed initiatief als dit een 
kans verdient en is van mening dat de regelgeving in dit soort situaties te star is.  
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2006-111 Havo;Stichting Onafhankelijk VO Plus te Zaandam 
De heer Van Dijk zegt dat er voldoende AB onderwijs binnen redelijk afstand aanwezig is en 
dat het advies van de provincie negatief is. De heer Luth merkt op dat er netto onvoldoende 
potentieel is. De heer Van der Weijden vult aan dat er een veel te groot voedingsgebied is 
genomen.  
 
2006-112 Havo Teylingen. Oegstgeest 
De heer Van der Wende zegt dat de provincie positief adviseert. De school zit dicht bij de 
stichtingsnorm maar omliggende scholen maken bezwaar. Mevrouw Fijen zegt dat de school 
een ander onderwijskundig concept en een ander onderwijskundige doelgroep heeft dan de 
omliggende de scholen en dat deze scholen er geen last van kunnen hebben. De heer Mom 
vindt dat de school uitvoering moet geven aan de beschikking van de minister waarin is 
bepaald dat men moet stoppen met het zonder toestemming aanbieden van afsluitend 
onderwijs havo. De bovenbouw havo moet worden afgebouwd conform het gestelde in de 
beschikking. De heer Van Dijkt zegt het formele advies van de provincie af te wachten.  
 
2006-92 vbo ad Markland College Oudenbosch 
De heer Van der Wende merkt op dat dit een aanvraag is in het kader van de regeling nieuw 
voor oud is maar dat een dergelijke aanvraag niet meer onder deze regeling valt. Er is bezwaar 
van Munnikenheide en Tongerloo. De afdeling mode en commercie heeft geen toekomst. 
Handel en administratie wel. Op basis van het voedingsgebied Halderberge en Moerdijk is er 
volgens de heer Van der Wende voldoende potentieel. De heer Van der Wende denkt dat 
omliggende scholen minder dan 10% leerlingen zullen verliezen. Hij stelt voor een overleg te 
starten om te kijken of de omliggende scholen hun bezwaren in willen trekken. Ook mevrouw 
Fijen verwacht in principe niet dat de omliggende scholen meer dan 10 % leerlingen zullen 
verliezen en denkt dat het nuttig kan zijn een overleg te starten. De heer Van Dijk vult aan dat 
toewijzing lastig wordt gelet op de bezwaren van OMO en het feit dat het netto potentieel niet 
voldoende is. 
 
2006-114 LNO;OMO Scholengroep Helmond. 
De heer Van der Wende deelt mee dat de aanvraag niet aan de criteria voldoet. De provincie 
is formeel afwijzend. Er in Helmond een grote reorganisatie van het onderwijs aan de gang 
met betrekking tot het VBO, het VMBO en het HBO in samenwerking met het regionale 
bedrijfsleven. De heer Van der wende verwacht binnen nu en een maand een aanvraag voor 
een regionaal arrangement. De provincie ondersteunt het regionaal arrangement. De heer Van 
Dijk zegt dat de aanvraag nu wordt afgewezen en dat een en ander wellicht kan worden 
gerealiseerd via het arrangement. 
 
De heer Luth merkt tenslotte op dat er nog een aantal aanvragen Plan van Scholen is waarvoor 
geen jaartal is vastgesteld. De heer Van der Weijden zegt dat dit komt doordat er voor deze 
aanvragen geen huisvesting is. De heer Luth vraagt wat de deadline is voor het aanmelden van 
passende huisvesting zodat nog een jaartal kan worden toegekend. De heer Van der Weijden 
deelt daarop mee dat het concept ontwerp Plan van Scholen voor 1 september gereed moet 
zijn. De heer Van Dijk vult daarop aan dat Regionale arrangementen met onderdelen Plan van 
scholen moeten worden meegenomen in het Concept plan van scholen in geval het 
arrangement wordt goedgekeurd.   
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4. Resterende aanvragen artikel 75 
Mevrouw Fijen vraagt naar de stand van zaken m.b.t de kwestie Dolfijnlaan OMO 
De heer Luinge deelt mee dat er nog geen aanvraag van OMO is ontvangen en dat CFI alleen 
over de stukken van de KBVO beschikt. Mevrouw Fijen zal actie ondernemen richting OMO.  
 
De heer Luth vraagt of de aanvraag artikel 75 voor dubbelaanbod atheneum van Stanislas  
Pijnacker nog wat langer kan worden aangehouden. De beslissing was al aangehouden tot 15 
juni om de partijen gelegenheid te geven tot een convenant te komen. De heer Luth denkt dat 
men er uit gaat komen en zegt dat er een verzoek komt om de beslissing uit te stellen tot het 
overleg is afgerond. Wanner er een convenant is kan een eventuele goedkeuring per 1 
augustus 2006 plaatsvinden. De heer Van Dijkt deelt mee dat CFI bereid is de aanvraag nog 
enige tijd aan te houden.  
  
De aanvraag voor dubbelaanbod gymnasium van OMO scholengroep de Langstraat zal 
worden goedgekeurd. Cfi is er niet van overtuigd dat het stedelijk gymnasium in Den Bosch 
meer dan 10% verlies zal lijden. 
 
Voor de aanvraag dubbelaanbod havo voor Wijk bij Duurstede is gisteren pas het negatief 
advies van de provincie ontvangen. Dit moet eerst worden bekeken dus CFI kan hier nu geen 
mededeling over doen. De heer Te Bos vult aan dat hij van menig blijft dat Osg Schoonoord 
meer dan 10% van zijn havo leerlingen zal verliezen bij goedkeuring van de aanvraag van sg 
Utrecht Zuid Oost. Schoonoord is de enige openbare havo in de regio en Schoonoord 
verwacht al zijn leerlingen uit Wijk bij Duurstede te verliezen. De heer Luth merkt op dat we 
zouden moeten kijken naar de bewegingen en cijfers bij het openbaar en pc mavo. Dat geeft 
inzicht in mogelijke effecten voor het havo. De heer Luth merkt op dat er in Utrecht, 
Amersfoort en Culemborg openbare scholen zijn. Hij denkt dat er voldoende openbaar 
onderwijs is in de regio en dat de aanvraag dubbelaanbod moet worden goedgekeurd. 
 
De aanvragen voor het toelaten van niet LWOO geïndiceerde leerlingen op nevenvestigingen 
zorg van het Calvijn college Rotterdam en het Kandinsky college Nijmegen worden 
afgewezen. Het is niet gelukt om binnen de huidige regelgeving een oplossing te vinden voor 
1 augustus 2005. Op zijn vroegst wordt er een oplossing mogelijk per 1 augustus 2006 (het  
voornemen is om het verschil tussen de verschillende vestigingen op te heffen) 
 
De aanvraag praktijkonderwijs voor Hoogvliet wordt via het regionaal arrangement Voorne 
Putten afgehandeld. De heer Te Bos vraagt nogmaals aandacht voor de positie van de 
openbare praktijkschool De wegwijzer te Schiedam. Die participeert niet in het betreffende 
regionaal arrangement maar lijdt naar verwachting wel een substantieel leerlingenverlies. 
 
Ibn Ghaldoun 
Alle adviezen zijn binnen. Er is nu voldoende informatie om te kunnen beslissen. De heer 
Mom wil dat het huisvestingsaspect een rol speelt bij de beslissing van CFI. De gemeente 
heeft aangegeven ruimte in Rotterdam zuid te hebben. De heer Luth merkt op dat Ibn 
Ghaldoun perse weg wil uit Rotterdam zuid. De gemeente heeft geen huisvesting in noord. De 
heer Luth vindt dat partijen het eerst eens zouden moeten zijn over de huisvesting voordat een 
aanvraag wordt gedaan. Hij wijst er op dat alle eerste adviezen negatief zijn. De heer Mom  
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moet nog adviseren en zegt er niet van overtuigd te zijn dat omliggende scholen 10% verlies 
lijden. De gemeente zegt dat er geen huisvesting in noord is voor de school. De heer Te Bos  
geeft aan dat de openbare scholen in het desbetreffende deel van Rotterdam geen substantieel 
leerlingenverlies zullen lijden. Dat geldt wel voor enkele scholen van LMC. In verband 
daarmee handhaaft de VOS/AB op dat punt zijn negatief advies. 
 
Nevenvestiging Rotterdam Noord CVO Henegouwen  
De heer Luth respecteert de mening van de KBVO over het Laurens en merkt op dat de cijfers 
van de BPCO en de KBVO elkaar niet veel ontlopen.  
 
De heer Kaspersen deelt mee dat er nog geen helderheid is over de fusie Willem I ROC/VO 
en Willem I ROC/BVH. Er is binnenkort overleg met de bewindslieden.  
 
5 Wat verder ter tafel komt 
De heer Van der Wende zegt dat het Regionaal arrangement Veldhoven erg smal/dun is. Een 
koppeling met het regionale arrangement Eindhoven is op dit moment niet mogelijk gebleken. 
De provincie pleit ervoor om toch goedkeuring te geven vooruitlopend op inpassing in het 
arrangement Eindhoven. Hij verwacht geen bezwaren van de betrokken scholen (met name 
Huygens). Mevrouw Fijen vraagt of Huygens schriftelijk heeft verklaard geen bezwaar te 
hebben. De heer Van der Wende zegt dat dit nog niet is gebeurd. De heer te Bos, de heer Luth 
en de heer Mom hebben geen bezwaar tegen deze aanvraag mits wordt aangehaakt bij het 
arrangement Eindhoven. De heer Mom vult daarbij aan dat hij vindt dat er geen 
precedentwerking mag uitgaan naar andere arrangementen.  
 
De heer Van Dijk deelt mee dat er op 16 juni een gesprek zal zijn met vertegenwoordigers van 
het arrangement Haarlem. (de stukken worden uitgedeeld in de vergadering) 
 
De heer Te Bos vraagt naar het vervolg van het AO van 25 mei over de grotere 
planningsvrijheid/decentralisatie en wat de rol van de organisaties daarbij is. De heer 
Kaspersen deelt mee dat dit na de zomervakantie aan de orde zal komen.  
 
De heer Luth vraagt naar het beleid ten aanzien van verticale scholengemeenschappen. De 
heer Van Dijk deelt mee dat dit afhangt van de beslissing op de nota aan de minister over de 
aanvraag Willem I.  
 
6. Sluiting.    


